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TÁJÉKOZTATÓ 

Csongrád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2025. február 20-i ülésére 

az elmúlt képviselő-testületi ülés óta végzett munkáról 

 

Csongrád Város Önkormányzata és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

14/2011. (IV. 29.) önkormányzati rendelet 34. §. /6/ bekezdése alapján az alábbiakról 

tájékoztatom a Tisztelt Képviselő-testületet: 
 2025. január 30-án a belvárosi pékség mielőbbi újranyitásával kapcsolatban tartott  

megbeszélésen Máté Attila alpolgármester úr vett részt. 
 Január 31-én  

- az Alsó-Tisza menti Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsának ülésén képviseltem 

önkormányzatunkat Csanyteleken. 
- évértékelő stúdióbeszélgetésen vettem részt a Csongrád TV-ben. 

 Február 2-8. között, Lengyelországi testvérvárosunk meghívására, 10 fő (14-17 éves) 

csongrádi tanulónak volt lehetősége egy hetes téli tanulmányi kiránduláson részt venni 

Belchatówban. A fiatalok gazdag programokon ismerkedhettek meg a város kulturális életével, 

mélyíthették el nyelvismereteiket. 

 Február 3-án Nyul Zoltán Építési és Közlekedési Minisztérium magasépítési beruházásokért 

felelős helyettes államtitkára és munkatársai, a közPONT városfejlesztési projekt konzorciumi 

partnereként helyszíni bejáráson tekintették meg a fejlesztéssel érintett területet. 

 Február 4-én  

- a MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. területi vezetője, Sári Zoltán úr bemutatkozó 

látogatása alkalmával áttekintettük az önkormányzat és a MOHU hosszú távú 

együttműködését. 

- a MARS Magyarország Kft. telephelye melletti 0505/125 hrsz-ú ingatlanon létesített 

kamionparkoló garanciális bejárásán vettem részt. 

- Szabó Gabriellával, a Dr. Szarka Ödön Egyesített Egészségügyi és Szociális Intézmény 

Egészségfejlesztési Irodájának kommunikációs munkatársával átbeszéltük a közeljövőben 

tervezett rendezvényeiket. 

 Február 5-én 

- TOP_PLUSZ-os pályázatok ügyében folytattam megbeszélést Móricz Ilona vármegyei 

igazgató asszonnyal (Magyar Államkincstár Csongrád-Csanád Vármegyei Igazgatóság). 

- tájékoztattuk az önkormányzati költségvetési intézmények és gazdasági társaságok vezetőit 

a 2025. évi költségvetés végleges számairól. 

- a HUSRB/23r/11/019 számú, NBS4Cities című projekt Csongrádi projektrészben tervezett, 

Művelődési Központ udvar és udvari építmények felújítása tárgyú közbeszerzés 

előkészítésével kapcsolatos megbeszélésen vettem részt a projektben érintettekkel. 

- részt vettem a város 2025. évi költségvetését tárgyaló Városgazdasági és Pénzügyi 

Bizottság, és a Jogi és Közbeszerzési Bizottság közös ülésén. 

- az ATIVIZIG vezetőjével, Dr. Kozák Péter igazgató úrral a Holt-Tisza vízpótlásáról és a 

Körös-toroki üdülőterület beépíthetőségéről egyeztettünk. 

 Február 6-án 

- lakossági fogadóórát tartottam. 

- a Milos Broker Kft. Hunyadi téri irodájában történő személyi változásokról folytattunk 

megbeszélést Milovanovics Tibor tulajdonossal és Dr. Milovanovics Líviával, tekintettel az 

alkusz és az önkormányzat között lévő biztosítási szerződésekre. 
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 Február 7-én az Alsó-Tisza menti Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsának ülésén 

képviseltem az önkormányzatot Csanyteleken. 

 Február 8-án a CsTÁI Bokrosi Általános Iskola szervezésében megvalósított Bokrosi Farsang 

a Mohácsi busókkal c. hagyományteremtő rendezvényét Máté Attila alpolgármester úr 

tekintette meg. 

 Február 10-én  

- a TOP PLUSZ közPONT pályázat kapcsán megbeszélést folytattam Gácsiné Sipos Andrea 

irodavezető (Fejlesztési és Üzemeltetési Iroda), Bartáné Kocsis Andrea pályázati 

referenssel és  Gyovai Zsolt, Laczkó Zsolt és Cseri Gábor tanácsnokok bevonásával. 

- a Bökényi „Napraforgó” Óvoda szülői értekezletén vettem részt. 

 Február 11-én Máté Attila alpolgármester úr és Komlósiné Rácz Nikolett önkormányzati 

képviselő asszony választókerületében bejárást tartottak, melyen Dékány-Lantos Anikó 

igazgató (Városellátó Intézmény), valamint a Csongrádi Rendőrkapitányság képviselői vettek 

részt. 

 Február 12-én Körös-toroki napok rendezvény megszervezésével kapcsolatban több 

megbeszélést is tartottunk Dr. Hörömpöliné Vikor Katalin intézményvezető (Művelődési 

Központ és Városi Galéria), Kiss István igazgató elnök (Csongrádi Homokföveny Szociális 

Szövetkezet), Dékány-Lantos Anikó intézményvezető (Városellátó Intézmény), Palásti Márta 

marketing, Gácsiné Sipos Andrea irodavezető (Fejlesztési és Üzemeltetési Iroda), Németh Dóra 

kulturális referens, valamint Túri Nagy Róbert ügyvezető (Pure Music Kft.) és Túri Mónika 

koncertszervező részvételével. 

 Február 13-án a Magyar Turisztikai Ügynökség Tourinform Koordinációs Irodája elkezdetett 

egy Tourinform kutatást, ami kifejezetten a fenntartók véleményeit, meglátásait gyűjti a 

Tourinform irodákra, a Tourinform hálózatra vonatkozóan. Online (Teams) interjú keretében 

vettem részt a fenntartói felmérésben, kutatásban. 

 

Csongrád, 2025. február 13. 

 

 

         Bedő Tamás 

         polgármester 

 


